
Wraca temat zagospodarowania Placu Paderewskiego

7  kwietnia  odbyło  się  zapowiadane  spotkanie  na  Placu  Paderewskiego.  Radna  pani  
Aurelia  Zalewska  zaprosiła  kierowników  referatów  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony 
Środowiska oraz Inwestycji i Remontów GM, a także przedstawicieli Zarządu Osiedla oraz 
mieszkańców najbliższych domów. W wypowiedziach mieszkańców przewijały się znane 
wątki: rozmiękający grunt, brak oświetlenia, nocne hałaśliwe imprezy plenerowe. Padały 
też różne propozycje rozwiązań komunikacji. Szefowie referatów Urzędu Gminy zwrócili 
uwagę  na  konieczne  kooperacje  z  instytucjami  w  kwestiach  melioracji  i  energetyki. 
Zasygnalizowali  też  rezerwację  funduszu  „startowego”.  Architekt  Daniel  Drynkowski, 
a także członkowie Zarządu Osiedla: architekt krajobrazu Marta Lewin i architekt Marek 
Biskot  zadeklarowali  opracowanie  koncepcji  zagospodarowania  placu,  udział 
w społecznych  konsultacjach  oraz  gotowość  udziału  w  pracach  projektowych. 
Poinformujemy Państwa o kolejnych działaniach w tej sprawie..
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